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GOVERN I PSC “Haurien de deixar de banda els titulars i donar una resposta
clara a la ciutadania” LA CUP “Potser no serem al capdavant de l’oposició
però sí que podrem representar els votants d’altres partits d’esquerres”

“Ens trobem al mig
d’un bipartidisme”

David Vidal Portaveu del grup municipal de la CUP a l’Ajuntament de Reus

es del carrer es veu
l’administració “com
un ens opac i amb
moltes traves buro-
cràtiques”, diu David

Vidal.

I des de dins?
Doncs veus que la visió que es té
des del carrer és la real.

Quines sensacions té d’aquestes
primeres setmanes a l’Ajunta-
ment?
Bones. Creiem que farem una opo-
sició forta. Potser no serem al cap-
davant de l’oposició però sí que se-
rem la formació que podrà repre-
sentar els votants d’altres partits
d’esquerres.

L’Ajuntament de Reus és gran i
complex. Vostè està sol. Es veu
capaç de poder controlar tot això?
Sincerament, controlar-ho tot és
impossible. Estem en una mena de
bipartidisme on el govern anterior
diu “B”, el govern actual diu “A” i
nosaltres estem al mig. Per això els
demanem que siguin responsa-
bles, sobretot en matèria econòmi-
ca. Volem incitar una trobada en-
tre l’anterior govern i el nou per-
què deixin de banda els titulars i
donin una resposta a la ciutadania.

Se senten ben tractats pel go-
vern?
La informació que ens arriba
abans d’accedir a les reunions on
ens convoquen és molt justa i pre-
cària. Hi ha casos en què ens avi-
sen una hora abans per telèfon. La
comunicació hauria de ser més
fluida.

I quina relació tenen amb el PSC?
Amb el PSC, i també amb Ara
Reus, mantenim un tracte habi-
tual. Però veiem lluny, per exem-
ple, que puguem acostar posicions
amb els socialistes en segons quin
àmbit. Ells han creat un gegant i
no en poden defugir ara la respon-
sabilitat. D’un dia per l’altre no po-
den presentar-se com una oposició
a tot allò que han fet durant molts
anys. La CUP sí que pot reafirmar-
se com una oposició real al que es
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va fer i al que es farà.

Les retallades que aplicarà el go-
vern seran econòmiques o ideolò-
giques?
S’estan posant les bases per justifi-
car segons quin tipus de retalla-
des. La retallada de les beques del
menjador escolar, amb l’excusa
que caldrà residir dos anys a la ciu-
tat per rebre-les, respon a una me-
sura ideològica i electoral de
l’equip de govern. És una d’aque-
lles mesures que obriran la porta
perquè la gent comenci a acceptar
com a legítims segons quins raona-
ments sobre la immigració quan
realment no tenen cap base econò-
mica.

En quina matèria de govern la
CUP estarà especialment atenta?
En participació. Ara estem en es-
pera que es comenci a treballar en
la redacció d’una carta municipal.
Aquí hi ha una sèrie d’aspectes
preocupants, com ara la delegació
de competències de l’alcalde a la
junta de govern. Hi haurà molts
debats que no seran públics, que
no passaran pel ple i que es queda-
ran en una junta de portaveus o en
una junta de govern local. També
ens preocupa la nova distribució

de districtes que s’haurà de fer. Vo-
lem que la participació ciutadana
sigui tan vinculant com es pugui.

Ni ICV ni ERC tenen representació
municipal des de les eleccions. La
CUP hi parla?
Hem tingut contactes amb l’exe-
cutiva d’ICV. Els facilitaríem infor-
mació i ens hi reuniríem cada tres
mesos. Nosaltres volem treballar
conjuntament amb altres movi-
ments socials i si ICV vol defensar
temes que estan d’acord amb la
nostra manera de ser és evident
que no els deixarem de banda.
Amb la Cori, hem xerrat amb
l’Ariel Santamaria i amb militàn-
cia seva. Amb ERC no hem tingut
cap contacte.

Quines estratègies té la CUP per
augmentar la seva representació
municipal d’aquí a quatre anys?
L’única estratègia que tenim és
anar estenent el nostre format as-
sembleari. Fer trobades als barris
cada tres mesos i animar la gent
que participin a les diverses comis-
sions. I traslladar el resultat de les
reunions a l’Ajuntament perquè la
gent vegi que la feina que fan té un
resultat, i que ells també poden ser
polítics. De fet, tots som polítics. n
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David Vidal
(Reus, 1980)
ha aparcat
temporal-
ment el seu
ofici de jardi-
ner per dedi-
car-se plena-
ment a les
obligacions
com a regi-
dor de la
CUP. La Can-
didatura
d’Unitat Po-
pular va do-
nar la campa-
nada en les
últimes elec-
cions. La par-
ticipació és la
base del mo-
viment.

David Vidal, fotografiat aquesta setmana n JOSÉ CARLOS LEÓN

GAS NATURAL ALMACENAMIENTOS ANDALUCÍA, S.A.
TRASLADO DEL DOMICILIO SOCIAL

En cumplimiento de lo establecido en los artículos 289 y 290 de la Ley

de Sociedades de Capital y 163 del Reglamento del Registro Mercan-

til, se hace público que, con fecha 20 de julio de 2011, la Junta General

Extraordinaria de carácter Universal de la Compañía adoptó los si-

guientes acuerdos:

PRIMERO.- Trasladar el domicilio social de la ciudad de Barcelona,

Plaza del Gas, nº 1 a Sevilla, Polígono Industrial Pineda, calle E, par-

cela 4.

En consecuencia, se modifica el artículo 3º de los Estatutos sociales,

que, en lo sucesivo, tendrá la siguiente nueva redacción:

“Artículo 3º.- DOMICILIO.
La sociedad tiene su domicilio en Sevilla, Polígono Industrial Pineda,
calle E, parcela 4.
La sociedad podrá establecer sucursales, agencias o delegaciones,
tanto en España como en el extranjero, mediante decisión del Adminis-
trador único, quien será también competente para acordar el traslado
del domicilio social dentro de la misma población, así como la supre-
sión o el traslado de las sucursales, agencias y delegaciones.”

En Barcelona, a 20 de julio del 2011

El Administrador único, don Alberto González Santos
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L’associació Prevenció d’Ac-
cidents de Trànsit (PAT) ha
presentat un mapa interactiu
en què apareixen assenyalats
els punts de Catalunya on
s’han registrat accidents
mortals des del 2008. El ma-

pa vol substituir la iniciativa
de les flors a les carreteres
per crespons negres. L’ob-
jectiu de la nova eina, segons
l’entitat, és donar més divul-
gació als sinistres i millorar la
conscienciació. n
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Mapa d’accidents

TRÀNSIT

El primer tram de l’eix dia-
gonal, de 6,9 quilòmetres
de carretera entre Iguala-
da i Castellfollit del Boix,
va entrar en funciona-
ment dissabte. Es tracta
del primer pas per comu-
nicar la costa amb les co-
marques de l’interior, ja

que l’eix unirà Vilanova i la
Geltrú amb Manresa. Les
obres inclouen la cons-
trucció de 35 quilòmetres
de carretera, 13 dels quals
tindran característica
d’autovia. L’eix tindrà un
total de 67 quilòmetres, ja
que aprofita en gran part
el recorregut existent de
les carreteres C-15 i C-37.
A banda d’aquest tram,
s’han acabat les obres en-
tre Puigdàlber i Igualada
–21,3 quilòmetres– i de
Castellfollit a Sant Salva-
dor de Guardiola –10,6
quilòmetres. n

Entren en servei els
primers quilòmetres
de l’eix diagonal
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a La nova carretera
millorarà la connexió
entre la costa i les
comarques d’interior


